
VLF4EU is the European project dedicated to modernizing vocational
education and training (VET) systems and supporting manufacturing small
and medium-sized enterprises (SMEs), bringing together 13 partners from
six European countries (Denmark, France, Italy, Slovenia, Spain, Sweden).

The iniative addresses the need for VET systems to adapt to digital and
green transition by integrating emerging technologies like virtual and
augmented reality, digital twins, and artificial intelligence. The project
aims to create an European alliance of VLFs, providing scalable and
inclusive training environments that bridge the gap between education
and industrial innovation, ultimately fostering a skilled workforce for
Industry 5.0.
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VLF4EU est le projet européen dédié à la modernisation des systèmes
d’éducation et de formation professionnelles (VET) et au soutien des petites
et moyennes entreprises (PME) manufacturières. Il regroupe 13 partenaires
de six pays européens (Danemark, France, Italie, Slovénie, Espagne, Suède).

Cette initiative répond à la nécessité pour les systèmes VET de s’adapter à
la transition numérique et écologique en intégrant des technologies
émergentes telles que la réalité virtuelle et augmentée, les jumeaux
numériques et l’intelligence artificielle. Le projet vise à créer une alliance
européenne de VLF, offrant des environnements de formation évolutifs et
inclusifs qui font le lien entre l’éducation et l’innovation industrielle,
favorisant ainsi une main-d’œuvre qualifiée pour l’Industrie 5.0.
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